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خبری

رهبر انقلاب اسلامی در ارتباط تصویری با مدیران و روسای 
 آموزش و پرورش بیان کردند: امارات متحده عربی هم به 
دنیای اسلام ، هم به ملت های عرب و کشورهای منطقه و 
هم به فلسطین خیانت کرد، البته این خیانت دیر نخواهد 

پایید اما این لکه ننگ بر آن ها خواهد ماند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفتر 
مقام معظم رهبری؛ حضرت آیت الله خامنه ای رهبر معظم 
انقلاب اسلامی صبح امروز )سه شنبه( در ارتباط تصویری با 
وزیر، معاونان، مدیران و رؤسای وزارت آموزش و پرورش 
تشکر  با  پرورش،  و  آموزش  اجلاس  و چهارمین  در سی 
صمیمانه از مردم برای عزاداری پر شور حسینی و حرکت 
عظیم معنوی همراه با رعایت دستورالعمل های بهداشتی، 
معلمان را »افسران سپاه پیشرفت کشور« خواندند و با تأکید 
بر ضرورت تربیت انسان های مؤمن، خردمند، اندیشمند، 
دانشمند و دارای اخلاق اسلامی در این دستگاه بسیار مهم 
گفتند: سند تحول آموزش و پرورش باید با تبیین صحیح 
و تنظیم و اجرای برنامه جامع عملیاتی، زمینه ساز پرورش 

چنین افرادی شود.
ایشان با تسلیت سالروز شهادت امام سجاد )ع(، حرکت 
عظیم حضرت زینب)س(، امام سجاد)ع( را قیام به معنای 
حقیقی کلمه خواندند و افزودند: پس از قیام حسینی در 
عاشورا، قیام زینبی ابعاد مختلف حادثه عاشورا و شهادت 

حضرت سیدالشهدا را برای بشریت تثبیت و ماندگار کرد.
امسال  محرم  اول  دهه  در  ملت  سوگواری  انقلاب،  رهبر 
وجود  با  افزودند:  و  دانستند  کشور  تاریخ  در  پدیده ای  را 
از کرونا، مردم، گویندگان و  محدودیت های شدید ناشی 
مرثیه خوانان، ضمن حفظ شور حسینی و تشکیل مجالس 
عظیم و معنوی، دستورالعمل ها را رعایت کردند که به عنوان 
یک مُرید اهل بیت، صمیمانه از همه عزیزان تشکر می کنم.

تشکر  با  همچنین  خامنه ای  الله  آیت  حضرت 
آموزش  مجموعه  اخیر  ماه  چند  زحمات  از 

گفتند:  وزیر  خوب  گزارش  و  پرورش  و 
مجموعه  این  اقدامات  و  برنامه ریزی 
پس از شیوع کرونا بی سابقه بود چون 
تجربه ای در این زمینه نداشتیم که از 

همه قدردانی می کنم.
سخنانشان،  اصلی  محور  در  ایشان 
منطق و هدف آموزش و پرورش در همه 

دنیا را »تربیت انسان شایسته« خواندند و 
افزودند: البته با توجه به تعاریف گوناگون 

نوع  مختلف،  مکاتب  در  شایسته  انسان 
آموزش ها و پرورش ها  متفاوت می شود.
اسلامی   نظام  در  افزودند:  انقلاب  رهبر 

برونداد و حاصل ۱۲ سال تعلیم 
و  کودکان  تربیت  و 

و  نوجوانان 

متفکر  خردمند،  مؤمن،  انسان های  تربیت  باید  جوانان 
و اندیشمند، دانشمند، با نظم، با انصاف، دارای اخلاق اسلامی 

و در یک کلمه انسان های مجاهد و اهل عمل باشد.
برای  که  سؤال  این  طرح  با  خامنه ای  الله  آیت  حضرت 
تربیت چنین انسان هایی، دستگاه آموزش و پرورش باید 
چه ویژگی هایی داشته باشد، افزودند: برای تحقق منطق و 
هدف انسان سازی، آموزش و پرورش به عنوان لشکر عظیم 

فرهنگی نیازمند زیر بنای مستحکم و تحول بنیادی است.
سند  تنظیم  از  سال   ۹ گذشت  به  اشاره  با  انقلاب  رهبر 
تحول آموزش و پرورش افزودند: در این سند اهداف کلان 
و راهبردهای کلی مشخص شده است که باید بر اساس 

سیاست ها، برنامه اجرایی تنظیم شود.
ایشان افزودند: برنامه اجرایی سند تحول با وجود تلاش های 
دولت های مختلف هنوز به طور کامل تنظیم نشده است که 
شورایعالی آموزش و پرورش و مدیریت کلان آن باید این 

مسئولیت را انجام دهند.
رهبر انقلاب  ترمیم دوره ای سند تحول با نگاه تکمیلی 
را از مفاد سند تحول و وظیفه شورایعالی انقلاب فرهنگی 
خواندند و افزودند: مسئولان آموزش و پرورش، این موضوع 

را پیگیری کنند.
ایشان »زمان بندی« و »تعیین شاخص های پیشرفت« را در 
برنامه جامع اجرای سند تحول ضروری خواندند و افزودند: 
برنامه جامع باید متقن و در بردارنده همه اهداف سند تحول 

باشد.
حضرت آیت الله خامنه ای تبیین صحیح سند تحول را هم 
مهم دانستند وگفتند: سند تحول باید برای همه سطوح 
آموزش و پرورش، به روشنی و جذاب تبیین شود تا همه 

مدیران و معلمان برای اجرای دقیق آن انگیزه پیدا کنند.
رهبر انقلاب اسلامی، معلمان را عناصر تعیین کننده 
و  آموزش  فرهنگی  عظیم  دستگاه  در 
بر  تأکید  با  و  خواندند  پرورش 
لزوم صیانت از شأن و نقش 
معلمان  گفتند:  معلمان 
افسران  واقعی  معنای  به 
کشور  پیشرفت  سپاه 
و  شأن  حفظ  و  هستند 
اول  در درجه  جایگاه معلم 
و  است  آنان  خود  عهده  به 
هر معلمی باید این احساس را 
داشته باشد که او آینده ساز است.

افزودند:  خامنه ای  الله  آیت  حضرت 
آموزش و پرورش نیز باید از شأن و 
جایگاه معلمان حمایت کند و این 
هدف باید با کمک مجلس و 
دستگاه های مرتبط 

همچون سازمان برنامه و بودجه محقق شود.
ایشان تأکید کردند: نگاه به آموزش و پرورش باید نگاه به 
یک دستگاه زیربنایی باشد نه مصرفی، و هزینه کردن در 
آموزش و پرورش همچون سرمایه گذاری در مسائل زیربنایی 

در نظر گرفته شود.
رهبر انقلاب اسلامی، فرهنگ سازی برای ترویج احترام و 
اکرام معلمان در جامعه را عامل سوم در صیانت از جایگاه 
و شأن این قشر مهم و تأثیرگذار دانستند و گفتند: دستگاه 
نقش  زمینه  این  در  سیما  و  صدا  بویژه  فرهنگی  های 
بسیار مهمی دارند و باید این کار لازم را بصورت مستمر و 

هنرمندانه انجام دهند.
حضرت آیت الله خامنه ای موضوع جذب و تربیت معلم را 
بسیار مهم برشمردند و با اشاره به دو دانشگاه فرهنگیان و 
شهید رجایی، خاطرنشان کردند: باید به گونه ای برنامه ریزی 
و ظرفیت سازی شود که معلمان سراسر کشور، فقط از مسیر 
پرورش شوند و مجلس  و  آموزش  وارد  دانشگاه  دو  این 
شورای اسلامی نیز باید در تصویب طرح ها بگونه ای عمل 
کند که خارج از مسیر این دو دانشگاه، ورودی به آموزش و 

پرورش وجود نداشته باشد.
و  اخلاقی  دینی،  صلاحیت های  گرفتن  نظر  در  ایشان، 
سیاسی را در جذب معلمان مورد تأکید قرار دادند و گفتند: 
باید در جذب معلمان یک گزینش صحیح و خردمندانه 
انجام شود و اجازه ورود نیروی بی کیفیت به آموزش و 

پرورش داده نشود.
رهبر انقلاب اسلامی به موضوع »عدالت آموزشی« نیز اشاره 
کردند و افزودند: در مورد عدالت آموزشی و بهره مندی دانش 
آموزان از سهم مناسب خود در همه نقاط کشور بویژه مناطق 
دوردست و شناسایی و پرورش استعدادهای درخشان در 
مناطق محروم بارها صحبت شده است و اکنون که مسئله 
آموزشی  عدالت  موضوع  است،  مطرح  مجازی  آموزش 

حساس تر از گذشته است.
حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر توجه به خانواده هایی 
که تمکن مالی جهت خرید ابزار و وسائل مورد نیاز به منظور 
استفاده از آموزش مجازی را ندارند، افزودند: صداوسیما باید 
از  امکان استفاده  از خلاء عدم  آموزش، بخشی  از طریق 

آموزش مجازی را جبران کند.
ایشان یکی از موارد مربوط به عدالت آموزشی را، موضوع 
»مدارس دولتی« برشمردند و گفتند: باید سطح و کیفیت 
مدارس دولتی از لحاظ آموزشی و تربیتی به گونه ای شود 
که دانش آموزان احساس نکنند با تحصیل در این مدارس 
خانواده ها  و  است  کمتر  کنکور  در  ها  آن  قبولی  امکان 
بی پناه  جای  یک  به  را  فرزندانشان  کنند  تصور  نیز 

می فرستند.
رهبر انقلاب اسلامی درخصوص آموزش مجازی و 
برخی زیان های احتمالی آن خاطرنشان کردند: 
خوبی  بسیار  اقدام  شاد،  شبکه  اندازی  راه 
است اما آموزش مجازی نباید موجب شود 
های  آسیب  معرض  در  آموز  دانش  که 

فضای مجازی و خطرات اخلاقی و اعتقادی قرار گیرد.
ایشان به بُعد پرورشی در آموزش و پرورش اشاره کردند 
و با گلایه از کم توجهی به فعالیت های پرورشی و عقب 
ماندگی در این زمینه به رغم تأکیدهای مکرر، گفتند: با 
توجه به موضوع آموزش مجازی، باید برای فعالیت های 
پرورشی، شیوه های جدیدی را طراحی کرد تا این موضوع 

مورد غفلت بیشتر قرار نگیرد.
استعدادهای  پرورش  مدارس  اسلامی،  انقلاب  رهبر 
درخشان یا همان سمپاد را از مسائل مهم و اساسی آموزش 
و پرورش خواندند و با اشاره به ابلاغ مصوبه مربوط به 
مدارس سمپاد که با تأخیر هم انجام شد، بر جدی گرفتن 
موضوع شناسایی و پرورش استعدادهای درخشان تأکید 
کردند و افزودند: جایگاه کشور در المپیادها نیز باید بهبود 
و ارتقاء یابد زیرا در سال های اخیر وضعیت ما برجسته 

نبوده است.
حضرت آیت الله خامنه ای در ادامه به وضعیت مهد کودک 
ها و پیش دبستانی ها اشاره کردند و با اظهار تأسف از رها 
بودن مهدکودک ها به دلیل اختلافات برخی دستگاههای 
وضیعت  رسیده  های  گزارش  براساس  گفتند:  دولتی، 
مهدکودک ها به هیچ وجه خوب نیست و نباید به مهد 
مهم  مراکز  بلکه  داشت  خدماتی  مراکز  نگاه  ها  کودک 

آموزشی و پرورشی هستند.
اصرار  به  اشاره  با  همچنین  خامنه ای  الله  آیت  حضرت 
غربی ها برای نفوذ در آموزش و پرورش کشورها با انگیزه 
در  نفوذ  یا  و  از سند ۲۰۳۰  غربی،  زندگی  تحمیل سبک 
آموزش و پرورش برخی کشورهای منطقه به عنوان نمونه  
یاد کردند و گفتند: امروز فلسفه اجتماعی غرب در خود غرب 
شکست خورده و مظاهر فسادانگیز آن از هالیوود تا پنتاگون 

کاملاً نمایان است.
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر حساسیت در مقابل نفوذ 
دشمن افزودند: دشمن قصد دارد کاری را که بوسیله نظامی 
از انجام آن ناتوان است، با نفوذ و از راه هایی مانند سند 
۲۰۳۰ و ساختن انسان هایی تربیت کند که مثل او فکر و 
اهداف عملیاتی او را پیاده کنند تا زمینه غارت ملت ها 

فراهم شود.
اقدام  پایانی سخنانشان،  انقلاب اسلامی در بخش  رهبر 
با رژیم  دولت امارات متحده عربی در عادی سازی روابط 
و  عرب  اسلام، جهان  دنیای  به  خیانتی  را  صهیونیستی 
کشورهای منطقه و به مسئله مهم فلسطین خواندند و 
گفتند: البته این وضعیت دیری نخواهد پایید اما لکه ننگ 
آن بر پیشانی کسانی که غصب کشور و آواره کردن ملت 
فلسطین را به بوته فراموشی سپردند و پای صهیونیست ها 

را در منطقه باز کردند، باقی خواهد ماند.
ایشان با ابراز تأسف از همکاری دولت امارات متحده عربی 
با اقدامات قساوت آمیز رژیم صهیونیستی و عناصر خبیث 
صهیونیست در هیأت حاکمه آمریکا علیه مصالح جهان 
اسلام و منطقه، افزودند: امیدواریم اماراتی ها زودتر بیدار 

شوند و این کارشان را جبران کنند.

خبر اول

»رهبر معظم انقلاب«: 

امارات متحده عربی به دنیای اسلام خیانت کرد

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید حسین قاسمی  را گرامی می دارد

آموزش و پرورش نیز باید از شأن و جایگاه معلمان حمایت کند و این هدف 
باید با کمک مجلس و دستگاه های مرتبط همچون سازمان برنامه و بودجه 

محقق شود.

امیدواریم اماراتی ها زودتر بیدار شوند و این کارشان را جبران کنند.
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اجتماعی

فرمانده یگان حفاظت از اراضی کشاورزی استان البرز با 
اشاره به شناسایی و برخورد با تغییر کاربری های غیر 
تعطیلات،  ایام  در  کشاورزی  و  باغی  اراضی  در  مجاز 
گفت: ۸۵ مورد تغییر کاربری غیرمجاز اراضی کشاورزی 

استان طی سه روز تعطیلات اخیر شناسایی شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سرهنگ سید مجتبی موسوی 
روز گذشته با اعلام این خبر افزود: برخی از افراد سود 
جو و فرصت طلب با استفاده از تعطیلات چند روزه به 
گمان اینکه زمان مناسبی برای تغییر کاربری به صورت 
غیر قانونی است مبادرت به از بین بردن باغات و اراضی 

کشاورزی نمودند که شناسایی شدند.

فرمانده یگان حفاظت از اراضی استان البرز بیان داشت:  
۲۴ فقره  از این تغییر کاربری ها متوقف شد ضمن 
آنکه در روزهای آتی با هماهنگی دادستانی نسبت به 
قلع و قمع  مابقی ساخت وسازها اقدام لازم به عمل 

می آید.
موسوی خاطر نشان کرد: یگان حفاظت گشت های خود 
را در تمام شهرستان ها به ویژه ایام تعطیل تشدید کرده 
و با هر گونه تغییر کاربری غیرمجاز در اراضی برخورد 
قانونی را به عمل می آورد لذا چنانچه افرادی پس از 
تخریب دوباره به اقدامات غیر قانونی خود ادامه دهند با 

هماهنگی قضایی تحت پیگیر قرار خواهند گرفت.

»البرز« چه خبر؟

۸۵ مورد تغییر کاربری غیرمجاز اراضی کشاورزی شناسایی شد

»فرماندار ویژه کرج« تاکید کرد:

ممنوعیت تشکیل ستادهای تبلیغاتی

در مدارس البرز؛

ثبت نام ۹۹ درصدی دانش آموزان

تشکیل  کرج  ویژه  فرماندار  و  البرز  استاندار  معاون 
ستادهای تبلیغاتی توسط نامزدهای دور دوم انتخابات 
مجلس شورای اسلامی در حوزه انتخابیه شهرستان های 

کرج، اشتهارد و فردیس ممنوع است.
به گزارش »دنیای هوادار«، غفور قاسم پور روز گذشته 
در این باره اظهار داشت:  وزارت کشور تمهیدات لازم را 
برای استفاده از ظرفیت رادیویی و تلویزیونی در استانها 
انتخابات  دوم  دور  برای  نامزدها  تبلیغات  زمینه  در 
اندیشیده  اسلامی   شورای  مجلس  دوره  یازدهمین 

است.
وی ادامه داد:  هر نوع تبلیغاتی باید صرفا در فضای 
مجازی انجام گیرد بنابراین با هماهنگی به عمل آمده 
میان وزارت کشور، شورای نگهبان و صدا و سیما بر 
ضرورت استفاده از ظرفیت های تلویزیونی و رادیویی 

استان ها برای تبلیغ نامزدها تمرکز شده است.
قاسم پور گفت: در این خصوص هم تصمیم این است 
که یک برنامه سی دقیقه ای در اختیار نامزدها قرار گیرد 
تا در این برنامه به تبیین رویکردها و سیاست های 

خود بپردازند.
زمانی  بازه  در  ها  برنامه  این  پخش  زمان  افزود:  وی 
قانونی یک هفته ای از ۱۳ شهریور تا ۲۰ شهریور ماه 

خواهد بود.
۹۰۸ شعبه اخذ رأی در حوزه انتخابیه کرج، فردیس و 
اشتهارد پیش شده  که از این تعداد  ۷۰۴ شعبه در کرج 
و آسارا ،۱۵۶ شعبه در فردیس و ۴۸ شعبه در اشتهارد 
فعال خواهند شد.   در حوزه انتخابیه کرج، اشتهارد 
مجلس  در  نمایندگی  کرسی   ۲ دارای  که  فردیس  و 
دور  به  داوطلب   ۲ بین  رقابت  است  اسلامی  شورای 
دوم یازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 
اشتهارد  و  فردیس  کرج،  انتخابیه  کشانده شد. حوزه 
انتخابات  دوم  دور  برگزاری  قانونی  شرایط  مشمول 
یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی است و تا به 
این لحظه شورای نگهبان ۲۱ شهریورماه را زمان برگزاری 
مرحله دوم انتخابات مجلس شورای اسلامی اعلام  کرده 
است.  در مرحله اول یازدهمین دوره انتخابات مجلس 
شورای اسلامی در کرج سه هزار نفر مامور محافظت از 
صندوق های اخذ رای بودند. انتخابات یازدهمین دوره 
مجلس شورای اسلامی صبح روز جمعه دوم اسفندماه 

در سراسر کشور برگزار شد.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز اعلام کرد: تا کنون ۹۹ 
درصد از دانش آموزان این استان برای سال تحصیلی جدید 

در مدارس دولتی ثبت نام کرده اند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سالار قاسمی روز 
گذشته با اعلام این مسئله اظهارداشت: فرآیند ثبت نام 
برای ۳۹۳ هزار و ۶۶۴ دانش آموز در دوره پیش دبستانی، 
ابتدایی، متوسطه اول و دوم در مدارس دولتی انجام شده 

است.
وی با اشاره به اینکه وضعیت ثبت نام در مدارس دولتی 
و غیردولتی استان البرز ۹۳.۴۶ درصد است،خاطرنشان 
کرد: تا امروز در استان ۴۶۰ هزار و ۶۰۶ دانش آموز نامشان 

در سامانه سناد مدارس استان ثبت شده است.
مدیرکل آموزش و پرورش البرز  بیان داشت: دانش آموزان 
درسال تحصیلی ۱۴۰۰-۱۳۹۹ در۲ هزار و ۷۱۳ کد مدرسه و 

۱۸ هزار و ۷۰۹ کلاس درس سازماندهی می شوند.
قاسمی تصریح کرد: برآورد ثبت نام برای دانش آموزان 
پایه اول دراین استان  ۴۶ هزار نفر است که از این تعداد 

تا کنون ۹۸ درصد ثبت نام کردند.
وی اضافه کرد: در پایه اول ابتدایی مدارس دولتی  ۳۴ 
هزار و ۵۱۴ نفر که ۹۴.۲ درصد از جمعیت دانش آموزی 
پیش بینی شده می شود و ۸ هزار ۴۷۷ نفر در مدارس 

غیر دولتی نام نویسی کردند.

وی با اشاره به اینکه پیش بینی ثبت نام برای کل دانش 
آموزان دوره ابتدایی ۲۵۶ هزار نفراست، یادآورشد: تا کنون 
۲۱۶ هزار و ۲۲۲ نفر در نواحی و مناطق هشتگانه آموزش 

و پرورش البرز نام نویسی شدند.
مدیرکل آموزش و پرورش البرز اضافه کرد: با توجه به 
وضعیت کرونایی دردوره پیش دبستانی تا کنون ۶۷۶ 
دانش آموز که ۳.۶۹ درصد می شود ثبت نام کرده اند 
در حالی که این آمار در سال گذشته بیش از ۲۰ هزار 

نفر بوده است.
وی گفت: تا کنون درپایه هفتم دولتی ۳۲ هزار و ۳۶ نفر 
وغیردولتی ۴ هزار و ۶۹۸ نفر، در پایه دهم نیز در مدارس 
دولتی ۲۶ هزار و ۱۵۰ نفر و در مدارس غیردولتی ۴ هزار 

و ۲۲۳ نفر است.
قاسمی عنوان کرد: درمدارس استثنایی البرز تا کنون یک 

هزار و ۷۵۵ دانش آموز ثبت نام کردند.
وی ادامه داد: باقی مانده دانش آموزان در فرآیند تحصیلی 
قرار دارند و پیش بینی می شود در روزهای آینده این 

فرایند پایان یابد.
وی یادآورشد: با توجه به رشد جمعیت دانش آموزی 
استان به دلیل مهاجرت پذیری پیش بینی می شود، 
جمعیت دانش آموزی البرز به بیش از۵۰۰ هزار نفر که 

رشدی بین ۱۲ تا ۱۵ درصد خواهد داشت، برسد.

 مدیرکل آموزش و پرورش البرز به آغاز سال تحصیلی در 
۱۵ شهریور ماه پرداخت و اضافه کرد: پیش از آغاز سال 
تحصیلی ثبت نام دانش آموزان انجام خواهد شد و در 
صورت وجود استثناء جای هیچ نگرانی نبوده و دانش 

آموزان می توانند در کلاس های خود شرکت کند.
وی تاکید کرد: توزیع کتاب درسی دانش آموزان برای سال 
تحصیلی جدید از سوی مدارس و مراکز توزیع کتاب در 

استان البرز نیز در حال انجام است.

شمار بستری شدگان کرونا در البرز به ۱۵۴۰۸ نفر رسید
دکتر »محمد فتحی« -سرپرست دانشگاه علوم پزشکی استان البرز- اعلام کرد که با انتقال ۵۵ بیمار جدید 
به مراکز درمانی، شمار بستری شدگان کرونا در این استان به ۱۵ هزارو۴۰۸ نفر رسیده و ۴۰۷ بیمار با علائم 

اولیه کرونا در ۲۴ ساعت گذشته به بیمارستان های البرز مراجعه کردند که ۵۵ نفر آنان بستری شدند.

»سخنگوی دولت« خبر داد:

افزایش شیوع کرونا در پاییز 
سخنگوی دولت گفت: با توجه به فصل سرما و پیش بینی 
سازمان بهداشت جهانی شیوع ویروس کرونا در فصل پاییز 
افزایش می یابد و ما نمی توانیم کشور را تعطیل کنیم، اما 
باید کارهایی که تاثیری بر معیشت خانوار ندارند را به حداقل 

برسانیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، »علی ربیعی« روز گذشته در نشست 
خبری با اصحاب رسانه ضمن تسلیت ایام محرم افزود: ایام 
محرم هر ساله فرصت بی نظیری برای درس آموزی از فرهنگ 
حسینی نه تنها برای ما ایرانیان بلکه برای همه مسلمانان و 
آزادگان جهان است، درس های محرم و واقعه کربلا برای ابنا 
بشر شمردنی نیست، اما در این روزها که مردم در زیر فشار 
تحریم، تبعیض و ستم شقی ترین دولت مردان آمریکایی 
هستند باید یکبار دیگر خاضعانه به پای مکتب سالار شهیدان 
بنشینیم و درس های ماه محرم را نه تنها برای خود بلکه برای 

همه ملت های عالم بازخوانی کنیم.
وی گفت: بگذاریم همه زورگویان بدانند ملتی که حسین بن 
علی)ع( و محرم و عاشورا را دارد نه به ستمگری کرنش می کند 
و نه عزت را با خفت به معامله می گیرد،  ملت امام حسین)ع( 
با آزادگی، ایستادگی، ایثار و ملت امام حسن)ع( با صبر و صلح 
توامان با هم داریم،  البته عجیب نیست که دشمنان ملت 
ما از شناخت این پیچیدگی ها مستاصل هستند، ستمگران 
را به حکمت های نهفته در سنت های الهی و سیاست ائمه و 

معصومین راهی نیست.
ربیعی تاکید کرد: ما اطمینان داریم که سیاست تحریم و فشار 
بر مردم ما به زودی با شکستی به یادماندنی مواجه می شود و 
از امروز هم می توان نشانه های شکست و درماندگی را در چهره 

رهبران رژیم آمریکا دید.
وی ادامه داد: تصادفی نیست که پمپئو ناکام ترین وزیر در 
تاریخ آن کشور است، این نشان از فشار حداکثری است. آمریکا 
باید بداند فشار حداکثری تجربه شکست خورده است و این 
مانور جدید چیز جدیدی برای ما نیست، رژیم آمریکا در تلاش 

است از ابزار شورای امنیت  سوءاستفاده کند.

فرهنگ حسینیان
محرم  به  مانده  ماه  یك 
رئیس جمهور اعلام كرد با 
رعایت شاخص های مقابله 
با ویروس كووید١٩ مراسم 

حسینی برگزار می شود.
خیلی ها دانسته یا ندانسته 
تعدادی  با  هماهنگ 
بیگانه  های  رسانه  از 
پیشداوری و سمپاشی را شروع كردند و بانگ واویلا و 
وااسفاء سردادند كه نه اماكن مذهبی به لحاظ ظرفیت 
و امكانات اجازه گسترده نشینی را می دهد و نه اكثریت 
اهل عزا فرهنگ و منطق و ظرفیت پذیرش چنین مقرراتی 

را دارند.
خوشبختانه گوی و میدان نزدیك بود و زیاد وقتی به یاوه 
گویان نداد تا خود ببینند كه عزاداران حسینی آنچه لازم 
بود انجام داده و یك شعور و شور توامان را به نمایش 
گذاشته و با یك تعامل، همپوشانی و هم افزایی با برنامه و 
نسبتا مطلوب كه انجام آن برای اولین بار بود اكثریت مراسم 

حسینی نمره قبولی گرفتند.
هر چند نمی توان حضور در »دریاكنار« یا »تكیه سپهسالار« 
را شاخص صدرصدی برای حسینی بودن یا نبودن افراد قرار 
داد ولی حداقل از تصاویر منتشره می توان نتیجه گرفت كه 
جماعت حاضر در مراسم و مناسبت های حسینی نشان 
دادند كه شعور اجتماعی بالاتری دارند و تمكین از قانون را 
خوب بلدند. به خصوص بیشتر از كسانی كه در ترافیك جاده 
های شمال از شانه های خاكی می رفتند و تصور می كردند 

كه فقط به عقل آن ها رسیده است!

استطلاع

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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شهری

»معاون وزیر کشور« اعلام کرد؛

تهیه برنامه همزیستی یکساله با کرونا

معاون وزیر کشور با تاکید بر لزوم رعایت پروتکل های 
بهداشتی توسط شهروندان با هدف قطع زنجیره انتقال 
کووید١٩ گفت: کادر درمان در میدان مین نامرئی فعالیت 

می کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین ذوالفقاری تاکید کرد: 
پس از شیوع کرونا در حوزه پدافند غیرعامل اقدامات لازم 
انجام شد و پس از تشکیل ستاد ملی در ٤ اسفند سال 
گذشته کمیته اجتماعی امنیتی با مسئولیت وزارت کشور 
تشکیل شد که تاکنون ٢٦ مصوبه به عنوان پیشنهاد به 
ستاد ملی ارسال و پس از تصویب در کشور اجرایی شد که 
از جمله انها می توان به طرح تب سنجی، فاصله گذاری 

اجتماعی و محدودیت تردد و تعطیلی مدارس اشاره کرد.
معاون وزیر کشور درباره تعطیلی مدارس در سال تحصیلی 
گذشته گفت: در ابتدا این تعطیلی به صورت هفتگی 
تمدید و بعد به ستادملی پیشنهاد شد که با همکاری وزارت 
آموزش و پرورش بحث امتحانات مطرح و سال تحصیلی 

خاتمه پیدا کرد.
ذوالفقاری با اشاره به اینکه مردم در مواردی همچون سیل 
و زلزله نشان دادند همدردی و همکاری دارند، افزود: در این 
حوزه ظرفیت بالایی وجود دارد و نهادها و گروه های مردمی 
فعال هستند، لذا ضرورت دارد کمک های مومنانه مردم 
ساماندهی شود که ساختاری تدوین و به استانها ارسال 
شد که پوشش مناسبی داده شود. بر همین اساس مقرر 
شد سامانه ای که کمیته امداد دارد به همه سامانه های 
موجود متصل شوند و از طریق این سامانه افراد نیازمند 

تحت پوشش قرار بگیرند.
وی ادامه داد: بنای کمیته اجتماعی امنیتی حمایت از 
وزارت بهداشت و درمان و دستگاه های مرتبط و درگیر با 
کرونا است. واقعیت این است که همه مسئولین و دستگاه 
ها و مردم مسئله بیماری را جدی بگیریم؛ از قبل می 
دانستیم فشار سنگینی به لحاظ کاری و خطراتی که وجود 
دارد و تاثیر زیادیکرونا روی خانواده کادر درمانی می گذارد، 

لذا مردم بطور جد باید توجه و رعایت کنند.
به گفته وی، آنچه که به عنوان ضوابط بهداشتی اعلام 
می شود. من در بیمارستان مشاهده کردم که پرستاران 
در ١٢ ساعت کمتر از نیم ساعت می ایستادند و مدام در 
فعالیت و ارائه خدمات هستند و به نوعی در میدان مین 
نامرئی فعالیت می کنند. همه باید با شیوه زندگی همراه 
بیماری توجه کنیم و در سبک زندگی خود تغییراتی ایجاد 
کنیم، لذا نباید بگذاریم این بیماری آسیب بیشتری به افراد 

جامعه وارد کند.
وی تاکید کرد: شب گذشته در مراسم سوگواری در هیئتی 

که فواصل اجتماعی به خوبی رعایت شده بود مشاهده 
کردم پس از مراسم افراد بدون ماسک و با ماسک تجمع 
کردن و رعایت فاصله گذاری اجتماعی مورد بی توجهی 

قرار گرفت.
ذوالفقاری اظهار کرد: ستاد ملی بر اساس پیشنهاد کمیته 
اجتماعی امنیتی تمام دستگاه ها برنامه یکساله همزیستی 
با کرونا را جز به جز با همکاری وزارت بهداشت تهیه کرده 
تا به تصویب ستاد ملی برسد که در قالب این طرح کارکنان 
و مراجعین مورد صیانت قرار بگیرند و چه برنامه هایی 

اجرا کنند.
ذوالفقاری ادامه داد: برای مثال وام یک میلیونی مقرر می 
شود تا پرداخت شود اما انجام فرآیند آن باید با برنامه باشد 
تا موجب تجمع مردم نشود که از موارد مهم و محوری 

است.
وی گفت: مسئله دیگر سامانه یکپارچه مدیریت و کنترل 
هوشمند بیماری است که می تواند کمک کند برخی 
کشورها این کار انجام داده اند؛ اگر این سامانه از سوی 
دیتاها و سایر سامانه های دیگر پشتیبانی نشود کار ابتر 

می ماند که امیدواریم این کار انجام شود.

باید محدودیت های خسته کننده را کم کنیم

وی در پاسخ به سوالی در خصوص وقوع موج سوم شیوع 
کرونا ویروس گفت: با در نظر گرفتن بدترین شرایط همه 
دستگاه ها حتی خود وزارت بهداشت با هدف کاهش 
شیوع این بیماری نیازمند پروتکل در سیستم درمانی 
کشور هستند. در همه حوزه های کشور باید برنامه ای 
جامع در خصوص مقابله با این بیماری داشته باشیم. 
پیش  کنید.  برخورد  موضوع  این  با  روزمرگی  با  نباید 
آنفلوانزا  بیماری  شدن  همراه  با  پاییز  در  اینکه  بینی 
شرایط جدیدی به وجود بیاید انجام شده، ما در تلاشیم 
نیز  آن چرخ جامعه  و همراه  کنترل شود  بیماری  که 
بچرخد اما اگر شرایط خاصی تحمیل شود آمادگی داریم 
اعمال  مشخص  زمان  برای  مشخص  های  محدودیت 
کنیم اما با توجه به فشارهای موجود برای مردم باید 

محدودیت های خسته کننده را کم کنیم.
معاون وزیر کشور در خصوص کنترل مرزهای کشور نیز 
گفت: این کنترل از اوایل شیوع بیماری اعمال شده و در 
مبادی مرزی کار کنترل و قرنطینه افراد مشکوک انجام 
شده و مدتی این کار خوب انجام نمی شد اما در حال 
حاضر وضعیت بهتر شده است. ما در کشور در مرزها تردد 
آنچنانی نداریم و در بسیاری از مبادی مرزی تنها اتباع 

کشور خودمان که خارج شده اند به کشور بر می گردند.

مدیریت شهریگزارش

»مدیر منطقه ۸ شهرداری کرج«:

ساخت و ساز غیرمجاز تضییع حقوق شهروندی است

دوچرخه، مد ترافیکی تهران می شود

توسعه شهر در گرو حل مشکلات موجود در قالب ساماندهی و 
برخورد جدی و قاطع با متخلفین و جلوگیری از تضییع حقوق 

شهروندی است.
اینکه  به  اشاره  با  به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی لطفی 
مدیریت شهری در صدد است تا از هرگونه ساخت و ساز غیر 
مجاز جلوگیری کند، خاطرنشان کرد: با توجه به مضرات این 
اقدام برای شهر و شهروندان، جلوگیری از ساخت و ساز غیر 

مجاز به صورت ویژه در دستور کار منطقه ۸ قرار گرفته است.
وی اقدامات انجام گرفته منطقه را در مقابله با ساخت و ساز 
غیر مجاز مثبت عنوان کرد و گفت: با توجه به اینکه ساخت 

از  و ساز غیر مجاز تضییع حقوق مردم به شمار می رود، 
در صورت مشاهده هرگونه تخلف  شهروندان می خواهیم 
ساختمانی، مراتب را با سامانه ۱۳۷ ارتباط مردمی شهرداری 

در میان بگذارند.
مدیر منطقه ۸ با اشاره به رفع اثر یک باب واحد مسکونی غیر 
مجاز طی چند روز اخیر در منطقه افزود: ساخت و سازهای 

غیرمجاز به معنای نقض قوانین و ضوابط شهرسازی است.
به گفته وی توسعه شهر در گرو حل مشکلات موجود در قالب 
ساماندهی و برخورد جدی و قاطع با متخلفین و جلوگیری از 

تضییع حقوق شهروندی است.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهردار تهران گفت: یکی از 
برای  زیرساخت ها  توسعه  شهری،  مدیریت  مهم  اقدامات 
دوچرخه سواری است که درحال حاضر ساخت ۶۱۰ کیلومتر 
مسیر دوچرخه در دستور کار شهرداری تهران قرار گرفته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، سید مناف هاشمی، معاون حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری تهران در پاسخ به این پرسش 
که آیا مدیریت شهری برنامه ای برای ورود دوچرخه برقی به 
برای ورود  برنامه ای  شهر دارد، توضیح داد: در حال حاضر 
دوچرخه برقی به شهر وجود ندارد؛ بلکه برنامه فعلی مدیریت 
شهری ایجاد و ساخت مسیرهای پیوسته دوچرخه سواری 
در مناطق ۲۲گانه است. او در ادامه افزود: ابتدا برای ورود 
دوچرخه برقی به شهر باید سرمایه گذار بخش خصوصی پیدا 
کرد؛ اگر سرمایه گذاری تمایل ورود به این بخش را داشته 
باشد، تسهیلات و امکانات لازم ارائه خواهد شد. هاشمی با 
بیان اینکه فرهنگ استفاده از دوچرخه در دستورکار شهرداری 
قرار گرفته، افزود: امسال حدود ۶۱۰ کیلومتر مسیر دوچرخه 
ساخته می شود. ۵۰۰ کیلومتر در دستورکار معاونت فنی و 
عمران و ۱۱۰ کیلومتر در دستورکار معاون حمل و نقل و 
ترافیک قرار گرفته است. ۶۰۰ کیلومتر مسیر نیز در حوزه 
ایجاد زیرساخت های استفاده از دوچرخه در مناطق ۲۲گانه 

درحال ساخت است. معاون شهردار تهران ضمن اشاره به نبود 
سابقه تاریخی برای ایجاد و ساخت مسیر دوچرخه با چنین 
به عنوان  دوچرخه  از  استفاده  گفت:  تهران،  در  بزرگی  عدد 
یک وسیله تفریحی در قالب یک مد ترافیکی در برنامه های 
شهرداری دیده شده است. مشکلات بسیاری اعم از ترافیک 
معابر، تقاطع ها، نبود کریدورهای متصل به ۲۲ منطقه و 
بزرگراه ها برای توسعه مسیر دوچرخه سواری وجود دارد. او با 
بیان اینکه ایجاد تعدادی کریدور در دستورکار معاونت حمل 
و نقل و ترافیک شهرداری قرار گرفته است، افزود: استفاده از 
دوچرخه دو بعد دارد؛ نخست به عنوان یک ورزش و وسیله ای 
برای سلامتی و دوم به عنوان یک وسیله حمل و نقل پاک 

برای عبور و مرور در شهر.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری تهران یادآور شد: 
دولت و بانک ها برای توسعه دوچرخه سواری در پایتخت باید 
به شهرداری تهران کمک کنند. باید تسهیلات لازم برای خرید 
دوچرخه برقی توسط دولت به شهروندان ارائه شود. همچنین 
از  استفاده  امکان  و شهرداری ها  دولت  کارکنان  برای  باید 
دوچرخه با حمایت دولت وجود داشته باشد. تبدیل دوچرخه 
به عنوان یک مد ترافیکی جزو اقدامات بسیار خوب شهرداری 

است.

سال 1318 در چنین روزی )سه روز پس از آغاز جنگ جهاني دوم(، دولت وقت 
ايران، بی طرفی خودرا در قبال دولت های متخاصم اعلام داشت، ولی ديديم كه 

متفقين چقدر آن را رعايت كردند!

در چنین روزی!

پایتخت
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پایان گازرسانی به سیستان و بلوچستان تا 1402اقتصادی
مدیرعامل شرکت گاز سیستان و بلوچستان گفت: گازرسانی به پهناورترین استان 
کشور با برنامه ریزی های صورت گرفته و همکاری سایر دستگاه ها در افق ۱۴۰۲ به 

پایان می رسد.

با دستور »رئیس جمهور«؛

آغاز ساخت ۷ هزار و ۵۵۰ واحد 
مسکن ملی در پایتخت

مدیرکل راه و شهرسازی استان تهران، از آغاز ساخت ۷ هزار 
و ۵۵۰ واحد مسکونی از طرح مسکن ملی در استان تهران با 

فرمان رئیس جمهوری خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، »خلیل محبت خواه« گفت: عملیات 
اجرایی ساخت هفت هزار و ۵۵۰ واحد مسکونی طرح اقدام ملی 
مسکن در استان تهران به ارزش ۱۹ هزار و ۶۳۰ میلیارد ریال به زودی 

با فرمان رئیس جمهور از طریق ویدئوکنفرانس آغاز خواهد شد.
وی ادامه داد:  در شهرهای بالای ۱۰۰ هزار نفر از جمله شهریار، 
اسلامشهر، رباط کریم، پاکدشت و قرچک کلنگ ساخت سه 
هزار و ۶۵۰ واحد مسکونی به زمین خواهد خورد و در شهرهای 
زیر ۱۰۰ هزار نفر از جمله صفادشت، دماوند، فیروزکوه، پیشوا و 

کیلان، شاهد کلنگزنی سه هزار و ۹۰۰ واحد خواهیم بود.
وی ادامه داد:در بحث پروژه های آماده افتتاح توسط معاونت 
مهندسی و ساخت شاهد ۴ پروژه مهم هستیم و سالن ورزشی 
همدانک در شهرستان بهارستان با اعتباری ۲۲ میلیارد ریال و 
با ۱۱۰۰ مترمربع سازه فلزی و ۹۳ مترمربع ساختمان یکی از 
پروژه های مهمی است که نقش ویژه ای در بالا بردن کیفیت 

زندگی ساکنان این شهرستان دارد.
محبت خواه تصریح کرد: ساختمان اورژانس اجتماعی شهرستان 
بهارستان با زیربنای هزار و ۱۵۵ مترمربع در چهار طبقه ساخته 
شده و آماده بهره برداری است؛ برای ساخت این پروژه اعتباری 
بالغ بر ۲۳ میلیارد ریال هزینه شده است. مجتمع فرهنگی-
هنری ملارد با اعتبار ۴۰ میلیارد ریال و پل گلوکان شهرستان 
آماده  پروژه های  اعتبار ۵۰ میلیارد ریال، دیگر  با  شمیرانات 

افتتاح اداره کل راه و شهرسازی استان تهران هستند.

آغاز عملیات اجرایی ۱۲۰ هزار 
واحد مسکونی 

مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید در مراسم آغاز عملیات 
اجرایی پروژه ۹۲۴ واحدی طرح اقدام ملی مسکن ایثارگران 
که روز گذشته برگزار شد، گفت: در هفته های آتی عملیات 
اجرایی ۱۲۰ هزار واحد مسکونی در شقوق مختلف با حضور 

رئیس جمهور به طور رسمی آغاز خواهد شد.
از روابط عمومی شرکت  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
عمران شهرهای جدید مراسم کلنگ زنی و آغاز عملیات اجرایی 
ایثارگران امروز  پروژه ۹۲۴ واحدی طرح اقدام ملی مسکن 
سه شنبه ۱۱ شهریورماه با حضور »سعید اوحدی« رئیس بنیاد 
شهید و امور ایثارگران، »حبیب اله طاهرخانی« معاون وزیر راه 
و شهرسازی و مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید، »حسن 
نوروزی« نماینده مردم رباط کریم و بهارستان در مجلس شورای 
اسلامی و همچنین معاونان استانداری تهران و سایر مدیران 

ملی و منطقه ای در شهر جدید پرند برگزار شد.
طاهرخانی در این مراسم با تأکید براینکه مجموعه شهرهای 
جدید با توجه به سیاست وزارت راه و شهرسازی در تأمین نیاز 
مسکن ایثارگران در کنار بنیاد شهید بوده و همپای آن در این 
مسیر تلاش خواهد کرد، گفت: در مجموعه شهرهای جدید در 
سراسر کشور ۱۲ هزار واحد مسکونی به این قشر اختصاص داده 
شده که اراضی آن نیز در موقعیت مناسب، همراه با زیرساخت 

و خدمات مورد نیاز در نظر گرفته شده است.
این مقام مسئول با اعلام این خبر که طی هفته های آتی 
عملیات اجرایی ۱۲۰ هزار واحد مسکونی در اشکال مختلف 
با حضور رئیس جمهور به طور رسمی آغاز خواهد شد، گفت: 
به طور کلی پروژه های طرح اقدام ملی مسکن در سه بخش 
تفاهمنامه، ثبت نام عمومی شهروندان و مشارکت با بخش 
خصوصی در حال اجراست و عمدتا مخاطب آن اقشار متوسط 
و کم درآمد جامعه هستند که تلاش داریم با به نتیجه رساندن 
این پروژه ها، هرچه سریعتر به رفع نیاز این قشر هدف بپردازیم.

کدام استان ها بیشترین و کمترین 
تورم را تجربه کردند؟

براساس اعلام مرکز آمار هرمزگان با ۳۱.۱ درصد و کردستان با 
۲۲.۵ درصد به ترتیب بیشترین و کمترین نرخ تورم دوازده 

ماهه منتهی به مردادماه را به نام خود ثبت کردند.
مرکز آمار شاخص قیمت مصرف کننده )نرخ تورم( در مردادماه 
۹۹ را منتشر کرد. براین اساس در این دوره عدد شاخص کل 
برای خانوارهای کشور )١٠٠=١٣٩٥( به ۲۳۵.۹ رسید که نسبت 
به ماه قبل ٣.٥ درصد افزایش نشان می دهد. نرخ تورم دوازده 
ماهه منتهی به مرداد ماه ١٣٩٩ برای خانوارهای کشور به عدد 

٢٥.٨ درصد رسید.
در این ماه بیشترین نرخ تورم ماهانه خانوارهای کشور مربوط 
به استان لرستان با ٥.٥ درصد افزایش و کمترین نرخ تورم 
ماهانه مربوط به استان قم و مازندران با ٢.٣ درصد افزایش 

است.
درصد تغییر شاخص کل نسبت به ماه مشابه سال قبل )تورم 
است.  درصد   ٣٠.٤ کشور  خانوارهای  برای  نقطه(  به  نقطه 
بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه مربوط به استان هرمزگان 
)٣٤.٨ درصد( و کمترین آن مربوط به استان آذربایجان غربی 

)۲۴.۸ درصد( است.

خانوارهای شهری

در مرداد ماه ١٣٩٩ عدد شاخص کل برای خانوارهای شهری 
)١٠٠=١٣٩٥( به ۲۳۴.۷ رسید که نسبت به ماه قبل ٣.٥ درصد 
افزایش نشان می  دهد. در این بازه زمانی بیشترین نرخ تورم 
ماهانه خانوارهای شهری مربوط به استان لرستان با ٥.٦ درصد 
افزایش و کمترین نرخ تورم ماهانه مربوط به استان قم با ٢.٢ 

درصد افزایش است.
درصد تغییر شاخص کل نسبت به ماه مشابه سال قبل )تورم 
نقطه به نقطه( برای خانوارهای شهری کشور ٣٠.٦ درصد است. 
بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه خانوارهای شهری مربوط به 
استان هرمزگان )٣٥.٢ درصد( و کمترین آن مربوط به استان 

آذربایجان غربی )٢٤.٢ درصد( است.
نرخ تورم دوازده ماهه منتهی به مرداد ماه ١٣٩٩ برای خانوارهای 
شهری به عدد ٢٥.٩ درصد رسید. بیشترین نرخ تورم دوازده 
ماهه مربوط به استان هرمزگان )۳۰.۸ درصد( و  کمترین آن  

مربوط به  استان  آذربایجان غربی )٢٢.١ درصد( است.

خانوارهای روستایی

در مرداد ماه ١٣٩٩ عدد شاخص کل برای خانوارهای روستایی 
)١٠٠=١٣٩٥( به ۲۴۲.۵ رسید که نسبت به ماه قبل ٣.٢ درصد 
افزایش داشته است. در این ماه بیشترین نرخ تورم ماهانه 
خانوارهای روستایی مربوط به استان یزد با ٥.٤ درصد افزایش 
و کمترین نرخ تورم ماهانه مربوط به استان زنجان با ١.٧ درصد 

افزایش است.
درصد تغییر شاخص کل نسبت به ماه مشابه سال قبل )تورم 
نقطه به نقطه( برای خانوارهای روستایی ٢٩.٦ درصد است. 
بیشترین نرخ تورم نقطه به نقطه مربوط به استان  همدان 
 ٢٢.٤( ایلام  استان  به  مربوط  آن  کمترین  و  درصد(   ٣٧.٩(

درصد( است.
نرخ تورم دوازده ماهه منتهی به مرداد ماه ١٣٩٩ برای خانوارهای 
روستایی به عدد ٢٥.٤ درصد رسید. بیشترین نرخ تورم دوازده 
ماهه مربوط به استان هرمزگان )٣١.٧ درصد( و کمترین آن 

مربوط به استان  آذربایجان غربی )٢٠.٣ درصد( است.

حافظه را نوعی فعالیت در ذهن تعریف می کنند که 
این امکان را برای ما فراهم می کند که حالاتی مثل 
احساسات و فکر ها و حتی درد ها را مجددا در فکر خود 
باز سازی کنیم.برای آشنایی بیشتر با تقویت حافظه 
این مقاله را از دست ندهید. از جمله ی رایج ترین 
موضوعات در دنیای امروزی بحث تقویت حافظه ها 
خصوصا در عرصه ی علم الکترونیک و رایانه می باشد. 
سوال اساسی که در این جا مطرح می شود این است 
که با تقویت حافظه های رایانه ای آیا می توانیم آن ها 
را با مغز انسان مقایسه کنیم؟ آیا اصلا این دو حافظه 

قابل مقایسه هستند یا تفاوت ها بنیادی می باشد؟

مقایسه حافظه انسان با ضبط صوت

یکی از اصلی ترین تفاوت های حافظه انسان و رایانه 
در شیوه ی فراخوانید و دریافت داده ها از داده های 
ذخیره شده است. این موضوع بسیار مهمی است که 
باید حتما به آن توجه ویژه داشته باشیم و تفاوت را به 

خوبی درک کنیم.
اصولا نوع تقویت حافظه در ضبط صوت با شیوه آن 
در مغز انسان بسیار متفاوت است. حتی اگر به شیوه 
یادآوری آن دو توجه کنید متوجه می شوید که تفاوت 
بسیاری بین حافظه انسان و ضبط صوت و دوربین 
فیلم برداری می باشد. البته ما شیوه ضبط در وسایل 
الکترونیکی امروزی را تقریبا یکسان می دانیم، به این 
ترتیب که به صورت پشت سر هم بر روی یک سخت 
افزار مانند هارد دیسک یا نوار ثبت می شود و در هنگام 
یاد آوری باید تقریبا تمام مطالب و محتوای ذخیره شده 
مجددا بازبینی شود. هنگامی که در مغز چیزی را یاد 
آوری می کنیم گاهی بسیار سریع تر از رایانه و گاهی 
بسیار دیر تر از رایانه کار می کند. این جا است که می 
فهیم تفاوتی کلی واساسی بین آن دو وجود دارد. توجه 
کنید که تقویت حافظه در سامانه های رایانه ای نیز به 
کلی با تقویت حافظه در انسان متفاوت است. هنگامی 
که شما می خواهید حافظه ی رایانه ی خود را ارتقا 
دهید باید سخت افزار جدیدی را به عنوان هارد دیسک 
به آن اضافه کنید یا هارد دیسک خود را تعویض نمایید. 
)البته لازم به ذکر است که بگویم امروزه هارد های اس 
اس دی کم کم دارند جای هارد دیسک های کم سرعت 

را می گیرند.( اما در مغز انسان شما لازم نیست چیزی 
را تعویض فرمایید یا چیزی را اضافه نمایید. سخت افزار 
کافی توسط خداوند در مغز شما قرار داده شده است. 
شما فقط به یک دستورالعمل استفاده از این سخت 

افزار قدرتمند نیاز دارید.

تقویت حافظه: اینترنت مقوی حافظه است؟

امروزه دسترسی به شبکه جهانی اینترنت امری عادی 
برای بسیاری از مردم شده است وبسیاری به راحتی 
می توانند به آن دست یابند. اما باید ببینیم که تاثیر 
آن بر تقویت حافظه چیست؟ آیا حافظه افزایش می 
یابد یا نه؟ تجربه شما در مورد تقویت حافظه و اینترنت 

چه بوده است؟
تضعیف یا تقویت حافظه تنها و تنها به شکل رفتار 
پیدا می کند.  ربط  آن  از  استفاده  شما و شیوه ی 
عنوان  به  اینترنت  از  کنید که شما  را تصور  زمانی 
منبع برای تمامی اطلاعات خود می نگرید و هیچ 
چیز را به حافظه ی خود نمی سپارید. در این صورت 
حافظ ی شما روز به روز ضعیف تر می گردد، چرا 
که از آن استفاده نکرده اید. همانند وسیله ای که 
متروک باشد و کارایی خود را پس از مدتی از دست 
می دهد. اما اگر از اینترنت به عنوان وسیله ای برای 
افزایش معلومات و محفوظات خود می نگرید و هر 
گاه مطالب مفیدی در آن یافتید سعی می کنید آن را 
به خاطر بسپرید در این صورت اینترنت برای شما یک 

وسیله ی مفید خواهد بود.

رعایت فاکتور های عملی و جسمی در تقویت حافظه

همانطور که می دانید فاکتور های زیادی در تقویت 
حافظه دخیل هستند، اما راه های عملی و جسمی از 
اهمیت بسزایی در تقویت حافظه برخوردارند. حال چند 
مورد را برای داشتن حافظه بهتر با هم مرور می کنیم:

- تغذیه و بهداشت و ورزش مناسب : بدیهی است که 
برای هر فعالیت روزمره این ها لازم و ضروری هستند.

- انجام مسواک: این مورد به طور ویژه برای حافظه 
مناسب است.

- خوردن غذاهای گلوکز دار و دارای کلسیم و فسفر و 
ویتامین: گلوکزدار مثل خرما وعسل و کلسیم و غیره 

مانند لبنیات و سبوس گندم و هویج و پرتقال
- انجام تمرین مناسب به صورت دم و بازدم

- انجام مطالعه به صورت چهل و پنج دقیقه مطالعه و 
ده دقیقه استراحت )متناوب(

در نهایت مرور یک  جمله کوتاه از »مفاتیح الجنان« 
درباره حافظه هم خالی از لطف نخواهد بود:

میل کردن مویز در ناشتا و خوردن حلوا و گوشت نزدیک 
گردن و عسل و عدس باعث تقویت حافظه است.

خلاقیت

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

نقش »حافظه« و تقویت آن در ایده پردازی )1(

مسکن ذره بین

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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آگهی

آگهی تغییرات شرکت سازه صنعت برادران هوشمند شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢٥٣٠١ و شناسه 
ملی ١٠١٩٠٠٦٨٠٧٨ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩٩/٠٥/١٤ تصمیمات ذیل اتخاذ شد: - 

اساسنامه جدید در ٢٥ ماده و ١ تبصره تنظیم و جایگزین اساسنامه قبلی شد.   )٩٥٩١٣٢(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آقای محمد عليزادگان برابر وکالت نامه شماره ۲۶۹۷۲ مورخ ٢٠/٣٠/١٣٩٧ دفتر خانه ۱۴۱ کرج از طرف خانم طلا و آقایان 
حسن و منصور شهرت همگی علیزادگان وراث مرحومه لاله رضائی رهنما ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده 
اعلام نموده است سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۱۷۶ متر مربع قطعه ۸۰ تفکیکی به شماره ۱۵۹۱۴ 
فرعی از ۱۶۹ اصلی مفروز و مجزی شده از ۴۱۳۶ فرعی از اصلی مذکور جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی 
۱۲۶۷۳۸ مورد ثبت صفحه ۳۷ جلد ۳۲۹۲ املاک که به نام خانم لاله رضائی رهنما سند مالکیت صادر و تسلیم گردیده است 
و برابر گواهی های حصر وراثت شماره ۱۳۰۰ مورخ ١٨/٩/١٣٩٧ شعبه ٧ شورای حل اختلاف کرج و مالیات بر ارث شماره 
۱۸۱۶۵۷ مورخ ٦/١/١٣٩٧ اداره امور مالیاتی کرج مشار اليه فوت ورثه حين الفوت وی عبارتند از ابراهیم علیزادگان زوج و 
محمدو منصور و حسن و طلا شهرت همگی علیزادگان فرزندان متوفی میباشند و برابر دادنامه حصر وراثت شماره ۱۰۰۹ مورخ
١٣٩٧ / ۹ / ١٨ شعبه ۳ شورای حل اختلاف کرج و مالیات بر ارث شماره ۴۲۸۷ مورخ ١٣٩٩/٤/٣ و ۱۰۵۲۵ مورخ ١٣٩٨/١٠/١٨ 
اداره کل امور مالیاتی البرز آقای ابراهیم علیزادگان نیز فوت و وراث وی محمد و منصور و حسن و طلا شهرت همگی علیزادگان 
فرزندان متوفی میباشند ومفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک 
اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض 

اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. ٩٩/٤٧٣ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج - از طرف الهه عزیزی

بدینوسیله به ورثه مرحوم محسن ایزدی، آقای مهرداد ایزدی و امیرسام ایزدی با ولایت مهرداد - ایزدی و پریوش از بدهکاران 
پرونده کلاسه فوق که برابر گزارش مامور ابلاغ در آدرس فوق شناخته نگردیده اید ابلاغ می گردد که برابر سند ازدواج شماره 
۱۴۸۱۹- ٥/١٤/ ٩٦ بین مورث شما و خانم سارا اخلاقی تعداد ۱۱۰ عدد سکه طلای تمام بهار آزادی بدهکار می باشید که بر اثر 
عدم پرداخت وجه، بستانکار درخواست صدور اجرائیه نموده پس از تشریفات قانونی اجرائیه صادر و به کلاسه فوق در این اجراء 
مطرح می باشد با توجه به عدم امکان ابلاغ واقعی به شما در ادرس مورث و حسب تقاضای بستانکار طبق ماده ١٨ / ١٩ آئین 
نامه اجرائی مفاد اسناد رسمی بشما ابلاغ می گردد از تاریخ انتشار این آگهی که تاریخ ابلاغ اجرائیه محسوب است فقط یک 
نوبت در روزنامه کثیرالانتشار محلی درج ومنتشر می گردد ظرف مدت ده روز نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام و در غیر این 

صورت بدون انتشار آگهی دیگری عملیات اجرائی طبق مقررات علیه شما تعقیب خواهد شد.  ٩٩/٤٧٨ف
ایرانی بجندی  - رئیس اجرای اسناد رسمی کرج - از طرف والح واجاری

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق یک دستگاه اتومبیل سواری پژو تیپ GLX - XU۷ ۴۰۵ رنگ خاکستری متالیک مدل 
۱۳۹۲ دارای پلاک انتظامی ۹۶۷ص۱۲ ایران ۶۸ متعلق به مرحوم علی بیات میباشد شماره موتور۱۲۴K۰۴۷۳۱۳ و شماره شاسی 
K۶۲۶۲۴۳میباشد که به استناد سندنکاحیه ۵۴۲ مورخ ١٣٧٢/١١/١٦ دفترخانه ازدواج ۶۲و طلاق ۲۰کرج در قبال صداقیه خانم 
معصومه صفاریان بطرفیت ورثه مرحوم علی بیات)مجید بیات - وحید بیات( در قید بازداشت میباشد توصیف اجمالی آن عبارت 
است مجموعه موتور و متعلقات آن سالم است سیستم انتقال نیرو سالم است. اسکلت اتاق سالم است. بدنه پهلوی راست 
و چپ و عقب و جلو سالم است گلگیر عقب چپ آثار تصادف جزئی دارد تزینات سالم است. کیلومتر کار کرد ۱۳۰۱۹۲ است 
لاستیک های محورهای جلو و عقب ۷۰٪ سالم است اتومبیل فوق در پارکینگ ثامن واقع در بلوار حدادی بلوار مصطفی خمینی 
در قبال طلب خانم معصومه صفاریان به استناد سند نکاحیه ۵۲۴ مورخ ١٣٧٢/١١/١٦ توقیف میباشد طبق نظر کارشناس رسمی 
دادگستری در مورخ ١٣٩٩/٥/١٨ به مبلغ ٧٥٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال ارزیابی شده ، از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده در روز سه 
شنبه مورخ ١٣٩٩/٦/٢٥ از ساعت ۹ الی ۱۲ در پارکینگ ثامن واقع در بلوار حدادی بلوار مصطفی خمینی از طریق مزایده به فروش 
می رسد . مزایده از مبلغ ٧٥٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال شروع به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود و کلیه هزینه های قانونی به 
عهده برنده مزایده است ونیم عشر وحق مزایده نقدا وصول خواهد شد و چنانچه روز مزایده مصادف با تعطیل رسمی غیر مترقبه 
گردد، مزایده روزاداری بعد از تعطیل در همان محل و ساعت انجام می شود. ضمنا وفق ماده ۱۳۶ آیین نامه اجرا )اصلاحی( 
شرکت در مزایده منوط به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا نماینده قانونی 
او در جلسه مزایده است. برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب 
صندوق ثبت تودیع نماید و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ مذکور قابل 
استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در این صورت عملیات فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد. 

ایرانی بجندی  - رئیس اجرای اسناد رسمی کرج٩٩/٤٨٢ف  تاریخ انتشار چهارشنبه ١٣٩٩/٦/١٢

آگهی تغییرات شرکت سازه صنعت برادران هوشمند شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢٥٣٠١ و شناسه ملی 
١٠١٩٠٠٦٨٠٧٨ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ ١٣٩٩/٠٥/١٤ تصمیمات ذیل اتخاذ 
شد: - خانم مریم هماپور به ش ملی:٠٤٥١٢١٩٧٦٧ برای مدت نامحدود بسمت عضو هیئت مدیره انتخاب گردید . 
-خانم مریم هماپور به ش ملی:٠٤٥١٢١٩٧٦٧ به سمت مدیرعامل برای مدت نامحدود انتخاب گردید . - حق امضا مجاز: 
کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور شرکت به امضای مدیر عامل منفردا » همراه با مهر شرکت و اوراق عادی و اداری 

با امضای مدیر عامل منفردا » همراه بامهر شرکت معتبر می باشد.  )٩٥٩١٣٣(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز-  اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت عمرانی نیکو ابنیه البرز شرکت تعاونی به شماره ثبت ٢٢٣٩٢ و شناسه ملی ١٠١٩٠٠٣٨٣٧٦ 
به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ ١٣٩٨/٠٦/٢٣ یه استناد نامه شماره ١٠٢٣٩ مورخ ١٣٩٨/٠٦/٢٥ اداره تعاون 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای پرویز محبعلی با کد ملی ٠٠٤٧٨٠٠٤٠٢ به سمت رئیس هیات مدیره و مدیر عامل 
و خانم پروانه محبعلی با کد ملی ٠٠٤٧٦٣٩٠٨٣ به سمت نائب رئیس هیات مدیره و آقای بابک ابراهیم آبادی با کد 
ملی ٠٩٤٥٨٧٨٥٣٢ به سمت منشی هیات مدیره برای باقی مانده دوران تصدی انتخاب گردیدند - امضاء :کلیه قرارداد 
ها واسناد تعهد آور واوراق بهادارشرکت با دوامضائ١- پرویز محبعلی مدیر عامل به عنوان دارنده امضای ثابت ٢ - پروانه 
محبعلی نایب رئیس هیات مدیره همراه با مهر شرکت تعاونی دارای اعتبار خواهند بود . و همچنیین اوراق عادی شرکت 

تعاونی با امضای مدیر عامل و مهر شرکت معتبر است .  )٩٥٩١٣٤(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت صنعتی ساختمانی کیان دژ البرز شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت ٢٦٦٩٥ و شناسه 
ملی ١٠٣٢٠٢٢٦٨٢٧ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ١٣٩٩/٠٥/٢٢ تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
- محل شرکت در واحد ثبتی استان البرز شهر کرج به آدرس جدید:استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر 
کرج، محله گلشهر شرقی ، بلوار ٤٥متری گلشهر )شهیدحمیدشمس( ، بلوار پونه شرقی ، پلاک ٠ ، طبقه ششم ، واحد 

٢٣ کد پستی٣١٣٨٧٣٥٧٣٣ تغییر یافت و ماده مربوطه به شرح فوق اصلاح گردید .  )٩٥٩١٣٦(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

خانم شهین دخت پناهی نژاد ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ 
یکدستگاه آپارتمان واقع در طبقه اول جنوب شرقی به مساحت ٩٠/٨٥ متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۱۳۲ ۵۰ فرعی از ۱۷۰ 
اصلی مفروز از پلاک ۴۵۷۴۲ فرعی از اصلی مذكور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۷۹۲۶۴۸ ج ۹۳ 
مورد ثبت ۳۹۹۹۸ صفحه ۲۲۵ جلد ٣٣٧/٤ بنام مشارالیه صادر شده مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده 
است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی 
وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل 
نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد. سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. ٩٩/٤٨٥ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه ٣ کرج - از طرف الهه عزیزی

خانم سودابه ترکمند ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ زمین با بنای احداثی به مساحت ٥٦/٣ متر مربع به شماره ۱۳۹۰۷ فرعی از ۱۶۲ ازاصلی مفروز از پلاک ۱۶۹۳ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه 
ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۶۰۷۲۱۸ صفحه ۵۵۸جلد ۱۴۲۴ املاک به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده و به موجب سند رهنی شماره ۲۵۰۲۰ مورخ ٩٤/٨/١٨ دفتر خانه ۹۱ کرج در رهن کمیته امداد امام خمینی می باشد که به علت بی احتیاطی مفقود گردیده و 
تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآراتسلیم خواهد شد.  ٩٩/٤٨٨ف

تاسیس شرکت با مسئولیت محدود داده پرداز هوشمند نادین درتاریخ ١٣٩٩/٠٦/٠١ به شماره ثبت ٣٨٦٢٧ به شناسه 
ملی ١٤٠٠٩٣٨١٤٥٠ ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. 
موضوع فعالیت :مشاوره و نظارت بر اجرای طرح های انفورماتیکی، شبکه داده ها )ارائه اجرا و پشتیبانی( ، خرید و فروش، 
تهیه و توزیع، تعمیر و نگهداری ،نصب ، راه اندازی ، آموزش و خدمات پس از فروش کلیه تجهیزات و قطعات سخت 
افزاری و نرم افزاری ، رایانه ای ، رایانه های همراه ، تجهیزات کامل شبکه مرکز داده ها ، دوربینهای نظارت تصویری، 
ماشینهای اداری و مواد مصرفی . ارائه راهکار، طراحی و تولید سخت افزار، نرم افزار، ارائه خدمات و انجام فعالیت در حوزه 
تجارت الکترونیک و اینترنت اشیا، مطالعه و طراحی و مشاوره وتحلیل ، نظارت فنی، پیاده سازی، پشتیبانی و نگهداری 
فنی و عرضه خدمات مربوط به سیستم های یکپارچه سازمانی و مراکز داده . اخذ وام از کلیه موسسات مالی و بانک ها ، 
عقد قرارداد با کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی، شرکت در مناقصات و مزایدات بخش دولتی و خصوصی در زمینه موضوع 
فعالیت شرکت، شرکت در نمایشگاه های داخلی و خارجی، انجام فعالیت های مجاز بازرگانی و اقتصادی ،خرید و فروش 
کالاها و خدمات مجاز، اخذ و اعطای نمایندگی در داخل و خارج از کشور درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از 
مراجع ذیربط درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع ذیربط مدت فعالیت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود 
مرکز اصلی : استان البرز ، شهرستان کرج ، بخش مرکزی ، شهر کرج، محله گلشهر شرقی ، خیابان اختر شرقی ، بلوار 
٤٥متری گلشهر )شهیدحمیدشمس( ، پلاک ٠ ، طبقه همکف کدپستی ٣١٣٨٧١٣٦٩٣ سرمایه شخصیت حقوقی عبارت 
است از مبلغ ٢٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال نقدی میزان سهم الشرکه هر یک از شرکا آقای سعید نادری به شماره ملی ٤٠٦٠٣٦٤١٢٦ 
دارنده ١٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه خانم اکرم کمالی به شماره ملی ٤٠٧٠٦٥٢٦٩٨ دارنده ١٠/٠٠٠/٠٠٠ ریال سهم الشرکه 
اعضا هیئت مدیره آقای سعید نادری به شماره ملی ٤٠٦٠٣٦٤١٢٦ و به سمت مدیرعامل به مدت نامحدود و به سمت 
عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود خانم اکرم کمالی به شماره ملی ٤٠٧٠٦٥٢٦٩٨ و به سمت رئیس هیئت مدیره به 
مدت نامحدود و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهد آور 
شرکت از قبیل چک ، سفته ، بروات ، قراردادها، عقود اسلامی و همچنین کلیه نامه های عادی و اداری باامضاء جناب 
آقای سعید نادری و سرکار خانم اکرم کمالی همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیر عامل : طبق اساسنامه 

ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد. )٩٥٩١٣٥(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی ابلاغ اجرائیه کلاسه: ۱۸۹۴ ۹۹۰

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۹۰۱۷۹۳

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی تاسیس شرکت
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مجوز برگزاری اردوی های ملی هندبال صادر شدورزشی
با پیگیری های فدراسیون هندبال و حمایت وزارت ورزش و جوانان و فدراسیون پزشکی ورزشی، 
مجوز برگزاری اردوهای ملی هندبال صادر شد. بدین ترتیب به زودی شاهد برگزاری اردوی تیم های 
ملی نوجوانان وجوانان سالنی و نوجوانان ساحلی با رعایت تمامی پروتکل های بهداشتی خواهیم بود.

مجری گری با فنون »شارلاتانیسم«؛

میثاقی و توهم اثرگذاری!

ورزشی  رسانه  برای  »عادل«  گذاشتن  کنار 
مملکت تاوان بزرگی داشت، البته برای اهل 
فن هم مشخص شد، که چه قدر در پرورش 
نه  هستیم.  ناتوان  حوزه  این  در  استعداد 
اندازه  و  حد  در  فوتبالی  گزارشگر  توانستیم 
به  تحلیلگری  نه  و  کنیم  پیدا  عادل  های 
تخصص و حرفه ای گری او، اما هنوز هم 
موضوع  این  متوجه  رای  صاحب  دوستان 
منوال،  همین  به  خواهند  می  و  اند  نشده 
پخش برنامه را ادامه دهند، البته که در حال 
حاضر، مقوله فرهنگ رسانه ورزش کشور هم 
در خطر افتاده است و این موضوع تبدیل به 
تبدیل  شبکه  مسئولان  برای  بزرگ  معضلی 
شده است، با درگیری ها و ادبیات زشتی که 
فدراسیون،  ریاست  بین  اخیر  وقت  در چند 

مدیرعامل، سرمربی و بازیکنان باشگاه های 
ایرانی در برنامه فوتبال برتر رخ داد، به معنای 
به صدا درآمدن زنگ خطر برای بخش فرهنگی 

رسانه ورزشی کشور است.
رسانه  تریبون  ترین  مهم  عادل،  رفتن  با 
ورزشی فوتبال، به دست کسی افتاده که به 
طرز عجیبی از سطح ایده آل این مقام، پایین 
تر است. میثاقی در این چند وقت، به خوبی 
نشان داد که به چه اندازه، ردای مجری گری 
در سطحی که امثال عادل ها حضور داشتند، 
برایش گشاد است و چه قدر زود به جایگاهی 

رسید که لیاقتش را ندارد.
نوع رفتار مجری جوان برنامه، باعث رنجش 
خاطر خیلی ها شده است، بی ادبی و توهین 
های  ریشخند  آن  با  همراه  میثاقی،  های 
مخاطب  اعصاب  روی  شدیدا  مضحکش 
حتی  که  کسی  است،  رفته  کشور  ورزش 
ادا درآوردن را هم بلد نیست و تفاوتش با 

فردوسی پور از زمین است تا آسمان!
عادل جدا از علم و تسلطی که بر روی مسائل 
ادبیاتی دلنشین در  از  ایران داشت،  فوتبال 
اوج و ادب احترام و در شان خانواده رسانه 
برخوردار بود، که با عرض تاسف، جایگزین او 

به شدت از آن محروم است.
قطع کردن برنامه پیش از زمان مقرر، پایان 
و  باشگاه  یک  مدیرعامل  مصاحبه  به  دادن 
قطع کردن تماس تلفنی آن، در این چندوقت 
اخیر تعدادی دیگر از رفتار های به دور از ادب 
این مجری بود، گویا جناب میثاقی فراموش 
کرده اند که در چه سمتی فعالیت می کند! 
مسلما باید کسی باشد تا به او یادآوری کند 
بیت  از  بگیر  حقوق  مجری  یک  که:»شما 
المال هستید و برنامه ای که برای شما تهیه 
شده متعلق به مردم است، پس بی احترامی 

به مردم، هیچ معنایی ندارد«.
با  نود  برنامه  که  نیست،  پوشیده  برکسی 
مجری دوست داشتنی اش، در تمامی امور 
و  فنی  مسائل  از  بود،  موثر  کشور  فوتبال 
فرهنگی  مسائل  تا  گرفته  فوتبال  مدیریتی 
فوتبال که به واقع به بهترین شکل در این 
برنامه به آن ها پرداخته می شد، اما فوتبال 
دارد،  اثربخشی  توهم  فقط  میثاقی  با  برتر 
برنامه  از  مخاطبینش  تعداد  که  ای  برنامه 
نمی  قطعا  است،  کمتر  هم  وحش  حیات 
کشور،  فوتبال  مهم  های  مقوله  در  تواند 

تاثیری داشته باشد.

کرونا  گفت:  هاکی  اسکیت  انجمن  رئیس 
ضربه ای جدی برای تیم ملی هاکی روی یخ 
محسوب می شود اما امیدواریم تا سال آینده در 

آسیا بدرخشیم.
صدقی«  »کاوه  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
-رئیس انجمن اسکیت هاکی- روز گذشته اظهار 
داشت: نخستین تست انتخابی تیم ملی هاکی 
روی یخ زنان روز گذشته برگزار شد و این مسیر 
٢٠ سال پیش روی اینلاین هاکی شروع شد و 
تیم بسیار خوبی در بخش زنان و مردان داریم 
که در مردان قهرمان آسیا و در زنان سومی قاره 

کهن را کسب کردیم.

وی افزود: با این ظرفیتی که وجود داشت و 
زیرساختی که در بازار بزرگ ایران داریم توانستیم 
عضو فدراسیون جهانی هاکی روی یخ شویم و 
اردیبهشت ماه اولین حضور رسمی را در چلنج 
کاپ آسیا در بخش زنان در فیلیپین و در بخش 

مردان در سنگاپور خواهیم داشت.
رییس انجمن اسکیت هاکی عنوان کرد: تیم ما 
برای اعزام به این رقابت ها ٢٣ نفره خواهد بود 
و از بین ٤٠ نفر از بهترین ها که امروز در انتخابی 
دعوت  اردو  به  نفر   ٣٠ تنها  کرده اند  شرکت 
می شوند. محدویت های جدی به خاطر کرونا 
داریم اما همه تلاشمان را می کنیم تا بهترین 

بازی را در آسیا ارایه دهیم. کرونا به رقبای اصلی 
ما چون تایوان ضربه ای نزده اما ما از این قضیه 
ضربه می خوریم و امیدوارم با رعایت پروتکل 
بهداشتی و حتی تمرینات آنلاین بتوانیم سال 
آینده با مدال خوشرنگ در این ورزش در آسیا 

بدرخشیم.
پوششی  جهت  به  رشته  این  داد:  ادامه  وی 
که در آن است برای زنان ایرانی بسیار جذاب 
خواهد بود و در آینده دختران بیشتری سمت 
آن خواهند آمد. صد البته نه تنها باعث شادی و 
سلامتی آنان می شود بلکه سبب افتخارآفرینی 

هم خواهند شد.

دیدگاه

پایه

دریچه

»سلطنت  نوروزی«:

تمرکز در بازی های داخلی بیشتر معطوف به 
مسائل حاشیه ای است

داور بین المللی فوتبال زنان گفت: در خارج از 
ایران تمام تمرکز فقط روی قضاوت است اما 
اینجا همواره فکر ما درگیر کارهای حاشیه ای 
قبل یا در جریان بازی است و همین امر سبب 
می شود تا به جای آنکه بیشتر تمرکزمان روی 

بازی باشد روی مسایل حاشیه ای قرار گیرد.
ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
سلطنت نوروزی روز گذشته اظهار داشت اشت: 
سطح امکانات موجود در ایران و خارج از ایران 
بسیار متفاوت است و زمین فوتبال یکی از این 
زمین های  ایران  در  می شود.  محسوب  موارد 
چمن طبیعی درجه یک و دو به زنان اختصاص 
داده نمی شود و چمن های طبیعی و مصنوعی 
که از استاندارد خارج شده به زنان اختصاص 
می دهند. وقتی زمین بازی که مهم ترین رکن 
بازی فوتبال است، نامناسب باشد کیفیت کار 
بازیکنان و داوران پایین می آید و خیلی مواقع 
باعث آسیب دیدگی بازیکنان و داوران می شود.

وی افزود: داوری یک شغل ثابت برای دوستان 
ما در خارج از ایران است اما اینجا به عنوان 
شغل نمی توانیم به آن نگاه کنیم و فقط یک 
علاقه است و در بسیاری از موارد، داوران انگیزه 
ادامه کار را از دست می دهند. وقتی داوری به 
عنوان شغل نباشد، برنامه ریزی و تمرکز  از 
لحاظ شرایط تمرین و کار کردن فرق می کند. در 
ایران حق الزحمه داوری خیلی کم است و خرید 
یک لباس داوری و کفش تمرین و ملزومات 
داوری بسیار هزینه بر است و خیلی مواقع 
پول یک فصل داوری را برای یک کفش تمرین 

پرداخت کرده ام.
نوروزی در پاسخ به این پرسش که آیا تاکنون 
اختلاف نظری با داوران داشته است، عنوان کرد: 
وظیفه هر داور در زمین مشخص است و جایی 
که اختلاف نظری باشد تصمیم نهایی ومدیریت  

کل جریان بازی در اختیار داور است.
وی خاطرنشان کرد: هنوز در کلاس پیش فصل 
و نیم فصل مانده ایم و خیلی مواقع کلاس های 
نیم فصل برگزار نمی شود یا اگر برگزار  شود صرفا 
از داوران یک تست می گیرند. در صورتی که 
می توانند مثل مردان بازی ها را در نظر بگیرند 
بگیرند مقداری روی  اینکه تست  بر  و علاوه 
مشکلات داوری که در نیم فصل اول داشتند 
هم کار کنند. متاسفانه خیلی مواقع اول فصل 
یک کلاس داریم و بعد نیم فصل یا کلاس 
نداریم و اگر کلاسی داشته باشیم، همزمان با 
روز تست داوران است. الان هم با بحران کرونا 

می توانستند  داوران را رها نکنند و با برنامه ریزی 
کلاس هایی برای داوران داشته باشند بخصوص 
هستیم.  هم  قوانین  تغییر  شاهد  اینکه 
کنفدراسیون فوتبال آسیا هر هفته کلاس برگزار 
می کند و تا دی ماه برنامه ریزی کلاس ها انجام 

شده است.
داور بین المللی فوتبال زنان گفت: الان به خاطر 
کرونا هنوز تکلیف لیگ فصل جدید فوتبال برای 
داوران و بازیکنان مشخص نیست. به داوران این 
پیشنهاد را می دهم که بدن خود را رها نکنند زیرا 
ممکن است برنامه بازی ها ناگهانی اعلام شود و 
داوران فرصت کافی برای آماده سازی و تمرین 
نداشته باشند. داوران بهتر است اکنون در خانه 
یا فضای آزاد تمرینات خود را انجام دهند تا بدن 
آنان حداقل آمادگی متوسط را داشته باشد که 

در صورت اعلام بازی ها به آن ها فشار نیاید.
وی یادآور شد: یکی از مشکلات داوران به روز 
نشدن اطلاعات و قوانین داوری توسط بازیکنان 
و مربیان است که بیشتر مواقع باعث مسایل 
حاشیه ای و درگیری داخل زمین می شود. هر 
سال قوانین فوتبال تغییر می کند اما این قوانین 
در اختیار تیم ها و کادر فنی قرار نمی گیرد. ما 
این مشکلات را خارج از ایران نداریم و کاملا 
به تیم ها و مربیان تفهیم شده و این یعنی داور 

فقط تمرکز خود را بر روی قضاوت می گذارد.
نوروزی ادامه داد: در خارج از ایران همه شرایط 
نیست  اعتراضی  نمی گویم  و  است  فراهم 
در  کاملا  تیم ها  زیرا  است  کم  اعتراضات  اما 
جریان قوانین هستند و نیازی نیست خیلی از 
مسائل در زمین توضیح داده شود. به عنوان با 
تجربه ترین داور در لیگ برتر خیلی مواقع برای 
بازیکنان با تجربه و در بعضی موارد بازیکن ملی 
مجبور شده ام تا یک سری موارد را در زمین 

توضیح دهم.
که جذاب ترین  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
دیدار بین المللی که سوت زده، کدام دیدار بوده 
است، اظهار داشت: دیدار میان چین و ژاپن 
در بازی های شرق آسیا در سال ۲۰۱۳ جذاب 
ترین بازی بود که سوت زدم. روند بازی ها قابل 
مقایسه با ایران نبود و یک بازی سریع و از 
دقیقه اول تا آخر فقط دوندگی داشت و بازیکنان 
تنها روی بازی تمرکز داشتند، حرفه ای بودند و 
حاشیه ای نداشتند. سطح بازی خیلی بالا بود و 
در آن دیدار خیلی خوب کار کردم. وقتی فیلم 
بازی را دیدیم، از طرف ناظر بازی مورد تحسین 

قرار گرفتم.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

»رئیس انجمن اسکیت هاکی«:

کرونا ضربه سنگینی به هاکی روی یخ زد
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در نشست تاثیر کرونا بر فعالیت های فرهنگی و هنری مطرح شد؛

دکتر علیخانی: بهره مندی اصحاب فرهنگ از 
سامانه کارا  پیگیری می شود

روز گذشته ۱۱ شهریورماه، نشستی با حضور دکتر مهدی 
علیخانی، معاون هماهنگی و نظارت فرهنگی،اجتماعی 
و همکاری های منطقه ای معاون اول رئیس جمهور با 
جمعی از اهالی فرهنگ، هنر و رسانه استان البرز با موضوع 
تاثیر کرونا بر فعالیت های فرهنگی و هنری در اداره فرهنگ 

و ارشاد استان البرز برگزار شد.
این نشست صمیمی به منظور رفع موانع و مشکلات 
جامعه فرهنگ و هنر در زمان شیوع ویروس کرونا با 
حضور، دکتر مهدی علیخانی، دکتر فردی  معاون سیاسی 
استانداری، دکتر میرحبیبی مدیرکل فرهنگی و اجتماعی 
ارشاد  و  فرهنگ  اداره  مدیرکل  مقدم  ناصر  استانداری، 
اسلامی استان و دکتر رضا عباس زاده مدیرعامل خانه 
مطبوعات استان و حسین فلاح نژاد مدیر کل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی استان و جمعی از اهالی فرهنگ، هنر و 

رسانه استان البرز برگزار شد.
در ابتدای جلسه، ناصر مقدم، ضمن معرفی ظرفیت های 
از زیرساخت های   ، بالای فرهنگی و هنری این استان 

ضعیف این دو مقوله در استان البرز گله کرد.
وی افزود: با توجه به اینکه، دیگر از شهرستان جدا شدیم و 
استان البرز به وجود آمد، اما به دلایلی نامشخص، اعتبارات 
و تسهیلات مربوط به توسعه استان، در اختیار استان البرز 
قرار نگرفته و تخصیص داده نشده است و متاسفانه به 
همین دلایل نتوانستیم، زیر ساخت های فرهنگی و هنری 
را فراهم کنیم و هنرمندان غنی این استان دارای مشکلات 

متعددی هستند.
خواسته  مهم ترین  کرد:  تصریح  پایان  در  مقدم  ناصر 
هنرمندان، فراهم کردن زیر ساخت های فرهنگی و هنری 

در استان است.
در این جلسه نمایندگان صنوف مختلف فرهنگی و هنری 
استان البرز هم از مشکلات و معضلاتی که این چند 
وقت اخیر تجربه کردند، گفتند و انتظار حل موانع کسب 

درآمدشان را داشتند. 
نمایندگان این صنوف از مشکلاتی چون، تعطیل شدن 
کسب و کارشان و ضعیف بودن سامانه کارا و از نداشتن 
امکانات کافی و مورد نیاز و محدودیت های گسترده از 
جمله نداشتن سالن های اجرا، برای انجام فعالیت های 

هنری و فرهنگی ابراز تاسف کردند.
دکتر رضا عباس زاده صحبت های خود را با سرودن این 

قطعه آغاز کرد:
ما پشت خود را پیش هر کس تا نکردیم/ کاری که کردند 

آشنایان، ما نکردیم
با اینکه پامان زخم راه زندگی بود/ هر کفش صاحب مرده 

ای را پا نکردیم
خوردیم خون دل و لیکن سفره مان را / در پیش هر بی 

اشتهائی وا نکردیم
ما را همین بس که در این سیر و سیاحت / حتی ز خود 

هم خواهشی بی جا نکردیم
ناگفته ها را گفتیم باید گفت / اما دلی درد آشنا پیدا نکردیم
مدیرعامل خانه مطبوعات استان در ابتدای مبحث، از ضیق 

وقت و کم بودن زمان جلسه با دکتر علیخانی انتقاد کرد.
وی افزود: زمان شیوع ویروس کرونا یک آزمون تحمل 
فشار در تمام حوزه ها بود که حوزه فرهنگ و رسانه هم 
درگیر آن شد. رسانه ها با جدیت کامل، خط مقدم تمامی 
و  اعتبار  تخصیص  رسانه ها  بودند.  کرونا  فعالیت های 
داریم،  انتظارهایی  اندک  اما  نمی خواهند،  تسهیلات 
متاسفانه بیمه تامین اجتماعی دفاتر روزنامه ها و پایگاه 

های خبری را به صورت جمعی قبول نمی کند و انتظار 
گرفتن دفاتر چندصد متری برای هر یک از نشریات دارند، 

که یک معضل بزرگ است.
دکتر عباس زاده افزود: پنجاه و چهار دفتر سرپرستی در 
استان البرز درخواست وام در سامانه کارا دادند که تا حالا 
یک نفر هم دریافت نکرده است. ما معتقد هستیم اگر 
اعتبار و بودجه ای نداریم، باید کمک حال بچه های رسانه 
باشیم، آبرو و اعتبار بچه های رسانه استان البرز و اهالی 
فرهنگ، حداقل این است که یک نصف روز وقت بگذارید 

و ببینید با چه چالش هایی روبه رو هستیم.
دکتر عباس زاده در پایان تصریح کرد: اهم خواسته اهالی 
رسانه از دولت این است که تجمیع دفاتر رسانه ها در 

استان برای بیمه تامین اجتماعی قابل قبول باشد.
تمامی  از شنیدن  علیخانی پس  دکتر  پایان جلسه،  در 
از توافق برجام، گشایش های  صحبت ها اعلام کرد: بعد 
مناسب اقتصادی در جامعه بین المللی ایجاد شد، اما فقط 
یک سال و نیم از این دوره بهره مند بودیم، دولت جناب 
روحانی با دوره تحریم ها آغاز شد و معضلات اقتصادی زیادی 
را تجربه کرد و موضوع کرونا هم به این مشکلات اضافه شده 
است، در تمام جهان هم اگر به این موضوع دقت کنیم، 
خیلی از کشورهایی که برخلاف کشور عزیز ما درگیر تحریم ها 

نبودند، کرونا اقتصادشان را کاملا تحت تاثیر قرار داد.
وی افزود: یک موضوع مهمی که در دستور کار دولت قرار 
گرفته و به واسطه اهمیت آن در قالب یک پروژه اقتصاد 
مقاومتی دنبال شود و آن اقتصاد فرهنگ و هنر است که 
عمده آن بر اساس ظرفیت های بومی و غنی کشور برای 
ایجاد اشتغال است که در دستور کار دولت قرار گرفته است .
دکتر علیخانی تصریح کرد: عمده مسائلی که دوستان 

مطرح کردند حول محور زیرساختی فرهنگ و هنر بود.
در خصوص سامانه کارا، پیگیری هایی در ویدیو کنفرانس ها 
از وزارت کار انجام دادیم که اطلاعیه ای در این خصوص 
هفته گذشته منتشر شد که در آن از رفع مشکلات و 
ایراد های سامانه خبر دادند، بنده درخواست می کنم، حتما 
موضوع بهره مندی اصحاب فرهنگ و هنر را از سامانه کارا 
به طور جد پیگیری کنند. اقدامات موثر و گزارش کار را 
برای حل مشکل سامانه به بنده اعلام کنید تا در بخش 

ملی هم پیگیر این موضوع باشم.
وی در پایان گفت: ترکش های حاصل از تحریم و مسئله 

کرونا، حوزه فرهنگ و هنر را درگیر کرده است. 
در هر استان، دستگاه های اجرایی، ظرفیت های متعددی 
دراختیار دارند که بعضا بدون استفاده است، باید این 
ها  بخش  کدام  که  شد  متوجه  و  شود  بررسی  امکان 
بلااستفاده است یا می شود از آن بهره برداری مشترک 
کرد، این امکانات باید شناسایی شود تا دراختیار کسانی 
که می توانند از آن ها بهترین استفاده را داشته باشند قرار 

گیرد.

حرف آخرگزارش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تیم هایی که از قطار لیگ کشتی پیاده می شوند
حضور در لیگ، بدون پول و برنامه ممکن نیست

پای  آن  بر  همچنان  و  کرده  گوشزد  را  نکته  این  بارها 
می فشاریم که اهمیت برگزاری لیگ در دو نکته اساسی 
خلاصه می شود. نخست در نظر گرفتن اولویت ها و منافع 
مادی و فنی که عاید تمام طرف های ذینفع شود و سپس 
ارج نهادن به حضور باشگاه ها و موسسات معتبر در راستای 
ارتقای کیفی مسابقات. این دو نکته مهم و اساسی همواره 
زیر چتر تبلیغات و هیاهوی مسابقات گم شده و در نهایت با 
ذکر این موضوع که مشکلات را سال آینده رفع خواهیم کرد 
اصل قضیه تحت الشعاع گذر زمان قرار گرفته است. امسال 
نیز بلافاصله پس از برگزاری مراسم قرعه کشی این حقیقت 
را به مسئولان ذیربط یاد آور شدیم که حتی المقدور نقشه راه 
ذیل دو اصل ذکر شده ترسیم شود تا در نهایت منافع لیگ 
عاید تمام طرف های درگیر در این مسابقات شود. همانجا 
متذکر شدیم کمیت بالا نمی تواند دلیل محکمی بر استحکام 
و اقتدار لیگ باشد بلکه لیگ کشتی زمانی اعتبار و جایگاه 
واقعی خود را پیدا خواهد کرد که از قوام و دوام لازم برخوردار 
باشد. این امر نیز صرفا در سایه حضور باشگاه های صاحب 
اعتبار در عرصه مسابقات جنبه عینی می یابد. اینکه تعداد 
تیم های شرکت کننده بیش از دوره گذشته باشد اما نیمی 
از آنان باری به هر جهت و به منظور خالی نبودن عریضه در 
میدان حضور پیدا کنند نشانه اقتدار لیگ کشتی نیست بلکه 
لیگی که ورزش اول کشور را تحت پوشش قرار می دهد باید 
در حد نام و جایگاه این ورزش باشد. هیات های استانی و 
نام های خلق الساعه نمی توانند مبین اقتدار لیگ باشند زیرا 
اعتمادی به تداوم مسیر و حرکت در چهارچوب معین شده 
توسط آنان نیست. سال گذشته و سال های قبل از آن شاهد 
بروز مشکلات از سوی این تیم ها بودیم و چه بسا تعدادی از 
آن ها در میانه راه عطای ماندن را بر لقای قهرمانی بخشیدند 
و پی کار خود رفتند! امسال اما برخی از آن ها پیش از آنکه 
وارد کارزار مبارزاتی شوند و در همان گام نخست جازدند 
و عذر خواستند. بخشی از این شیوه تلقی و تصور تیم ها 
نسبت به کشتی ناشی از نگاه سطحی به لیگ برتر این رشته 
و بخش دیگر به چگونگی نگاه متولیان امر بستگی دارد که 
صرفا در جستجوی کمیت، کیفیت را فدای اهداف اساسی 

لیگ می کنند.

حضور در لیگ، بدون پول و برنامه ممکن نیست

لیگ محل حضور حرفه ای ها و میدان رقابت آنان برای کسب 
پیروزی است.  در این آوردگاه هر اندازه که پول بدهی، آش 
خواهی خورد.  رئیس هیات کشتی استان کرمانشاه شانس 
آورد قبل از اینکه وارد چرخه مسابقات شود گلیم خود را از آب 
بیرون کشید و آبرومندانه اعلام انصراف کرد.  برادران محبی 
یک عمر اعتبار و آبرو در عرصه کشتی کسب کرده اند چه بسا 
ممکن بود حضور در مسابقات لیگ در سایه بدقولی اسپانسر 
تمام این اندوخته ها را به باد فنا دهد. آنان به اعتبار وعده 
وعیدهای استاندار، شهردار، فرماندار و مدیر کل ورزش و ایضا 
اسپانسری که همه این افراد به او امید بسته بودند برنامه ریزی 
کرده بودند. به مربیان امیدواری دادند. کشتی گیران را دور 
خودجمع کردند و تمام مردم که خوشحال بودند پس از سال 

های طولانی کرمانشاه هم در لیگ برتر نماینده دارد. حق این 
بود که تیمی در حد نام کشتی کرمانشاه در لیگ  حضور داشته 
باشد اما وقتی اسپانسر جازد، تمام وعده ها باد هوا  و همه 
آرزوها نقش بر آب شد. حکایت دریاچه ارومیه هم، چنین بود. 
 آنجا نیز تمام یارگیری ها انجام شده بود. مربیان فعالیت خود 
را آغاز کرده بودند و صحبت از حضور در فینال مسابقات بود 
اما چون تعهدی به مفهوم واقعی وجود نداشت و حامی مالی 
اراده لازم برای ورود به عرصه مسابقات از خود نشان نداد، در 
نتیجه به چشم برهم زدنی تمام رشته ها پنبه شد. اعضای تیم 
شانس آوردند که شیر پاک خورده ای توانست مسئولان باشگاه 
استقلال را راضی کند تا جور تیم منحل شده را بکشد. البته باید 
حضور باشگاهی چون استقلال در لیگ کشتی را به فال نیک 
گرفت به شرطی که این حضور غیر مترقبه و بی برنامه با فرجام 

خوش همراه باشد.
فراموش نکنیم هنوز ابتدای راه قرار داریم و فعلا چند و چون 
برگزاری لیگ کشتی در پرده است با این وجود به قطعیت می 
توان ادعا کرد این پایان کار نخواهد بود و در ادامه مسیر نیز 

تعدادی از تیم ها از قطار لیگ پیاده خواهند شد.
بدیهی است در این میان حساب تیم های  با برنامه و قدرتمند 
از بقیه جداست. همانطور که  نسبت به حضور تیم های 
ضعیف و باری به هرجهت در لیگ کشتی نقد داریم به همان 
اندازه باید قدردان تیم های توانمند و هدفدار بود. تیم هایی 
که قول و عمل شان یکی است. به کشتی گیر و مربی وعده 
سرخرمن نمی دهند. کار کلاسیک و با برنامه انجام می دهند و 
به موقع حاصل کاشته های خود را برداشت می کنند. متاسفانه 
تعداد این تیم ها حتی به تعداد انگشتان یک دست نمی رسد 
و این امر برای ورزشی که نام اول را یدک می کشد و چشم 
و چراغ ما در المپیک محسوب می شود خوب نیست.  باید 
حساب لیگ کشتی با تمام رشته ها متفاوت باشد زیرا جمعی 
از قهرمانان جهان و المپیک در آن فعالیت دارند. اصلا چرا باید 
مبالغ قرارداد کشتی گیران که داعیه قهرمانی جهان و المپیک 
را دارند کمتر از  ورزشی باشد که حتی در آسیا هم اول نیست؟ 
وقتی مربیان کشتی ما انگشت نمای جهان ورزش هستند باید 
به همان اندازه نیز در داخل ارزش و اهمیت داشته باشند. تمام 
این اما و اگرها زمانی محقق می شوند که متولی امر ورزش در 
درجه اول و فدراسیون در مرتبه بعدی موقعیت و اعتبار کشتی 
را در حد نام این ورزش ارتقا دهند. این کار شدنی است به 
شرطی که متولی امر کشتی بتواند سرمایه های این رشته را 

زیر یک پرچم گرد آورد.

محمدرضا کاظمی
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